

EXHIBIT 12

ENGLISH TRANSLATION

**RODRIGO PEREZ ALZATE VERSION
NOVEMBER 13
THE GREAT MAJORITY OF QUESTIONS AND ANSWERS**

1. Have you participated in or have knowledge of the material and intellectual authors of the murder of EDUARDO ESTRADA, which occurred on July 16, 2001 in the La Victoria neighborhood of the municipality of San Pablo, at night by the cooperative school, Eduardo was a civic farmer leader whom a large part of the population was proposing as a candidate for mayor as a civic alternative, alia "Cabezon" or "Picacho" is accused as the material author of the murder.

[to] The person asking the question, I repeat that since February of the year 2000 I had not been present in the department since I was fighting the different guerrilla fronts of the FARC and ELN that dominated the municipality of Barrancabermeja and its surrounding areas. Upon my departure, commanders Gustavo Alarcon and "JJ["] or ["22", who report directly to Carlos Mario Jimenez were responsible for the southern Bolivar troops. This concern can be referred to prosecutor 42. This act was committed by alias "Picachu", not "Picacho" as the victim says, and we are finding out the name because he is not in custody; this order was given by alias "Montador" who was one of the urban commanders in the municipality of San Pablo.

The information was given to us by Jairo Orozco, alias Taraza, and he was the political commander of Santander.

**ORIGINAL SPANISH
DOCUMENT**

**VERSIÓN RODRIGO PEREZ ALZATE
13 DE NOVIEMBRE
LA GRAN MAYORA DE PREGUNTAS Y RESPUESTAS**

1. usted participo o tiene conocimiento de los autores materiales e intelectuales del homicidio de EDUARDO ESTRADA, ocurrido el 16 de julio de 2001 en el barrio la victoria del municipio de San Pablo, en la noche por el colegio cooperativo, Eduardo era un líder campesino cívico a quien gran parte de la población lo estaba proponiendo como candidato a la alcaldía como una alternativa cívica, se sindicó a alias "Cabezón" o "Picacho" como el autor material del asesinato.

La persona que hace la pregunta le reitero que desde el mes de febrero del año 2000 yo no hacia presencia en el departamento puesto que estaba combatiendo los diferentes frentes guerrilleros de las FARC y el ELN que dominaban en el municipio de Barrancabermeja y sus zonas aledañas, a mi salida quedaron como responsables de las tropas del sur de Bolívar los comandantes Gustavo Alarcón y "JJ o 22" quienes dependan directamente de Carlos Mario Jiménez, esta inquietud puede remitirla ante la fiscal 42, este hecho lo cometió alias "Picachu" no "Picacho" como dice la víctima y el nombre lo estamos averiguando por que se encuentra en libertad, esta orden fue dada por alias "Montador" que fue uno de los comandantes urbanos en el municipio de San Pablo.

La información nos la dio Jairo Orozco alias Taraza, l era el comandante político de Santander

